
PROTOKÓŁ NR VII/07

PROTOKÓŁ Z VII SESJI RADY POWIATU PABIANICKIEGO

która odbyła się 29 marca 2007 r. o godzinie 14.00
w „Sali Kominkowej” Starostwa Powiatowego 

w Pabianicach, ul. Piłsudskiego 2. 

Stan radnych – 23
Obecnych – 21

Ad. 1
  VII  Sesję  Rady  Powiatu  Pabianickiego  otworzył  Przewodniczący  Rady  Powiatu 
Pabianickiego – p. Florian Wlaźlak o godzinie 14.00. Powitał Radnych Powiatu oraz gości 
przybyłych na Sesję. 
     Prowadzący stwierdził prawomocność obrad, gdyż na sali było 21 radnych (lista obecności
w załączeniu –  załącznik nr 1),  informując, iż obsługę prawną sesji  poprowadzi mecenas 
Zbigniew Wilczyński.
  P.  Przewodniczący   poprosił  o  uczenie  minutą  ciszy  śmierć  tragicznie  zmarłych 
funkcjonariuszy policji w Sieradzu, m.in aspiranta Andrzeja Werstaka męża Pani Magdaleny 
Werstak – Członka Zarządu Powiatu Pabianickiego.  
     Następnie  zaproponował autopoprawkę do porządku obrad  (załącznik nr 2) VII Sesji 
Rady Powiatu Pabianickiego polegającą na zdjęciu z porządku obrad pkt.  7 w brzmieniu: 
„Sprawozdanie  Powiatowego  Komendanta  Policji  z  działalności  za  2006  rok  –  
stan  bezpieczeństwa  publicznego  w  Powiecie  Pabianickim  wraz  z  ppkt   a)  Informacja  
Prokuratorów Rejonowych o stanie przestępczości i jej zwalczaniu w Powiecie Pabianickim  
w 2006 r. ”
                 Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. zmianę do  porządku obrad sesji.
W wyniku głosowania:za-21 radnych, przeciw- 0  radnych, wstrzymujących się- 0 radnych, 
zaproponowana zmiana została przyjęta.(załącznik nr 3) 

Ad. 2 
Dotyczy punktu: Przyjęcie protokołu Nr VI/07 z VI Sesji Rady Powiatu Pabianickiego 

z 27 lutego 2007 roku.
Ze względu na to, że nie było żadnych uwag,  Przewodniczący poddał pod głosowanie 

ww. protokół. W wyniku głosowania:
za – 21 radnych,                przeciw – 0  radnych,         wstrzymujących się – 0 radnych,

Protokół z VI Sesji Rady Powiatu Pabianickiego został przyjęty.

Ad. 3
Dotyczy punktu: powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
P.  Przewodniczący  zaproponował,  aby  w  dniu  dzisiejszym  Komisja  Uchwał

  i Wniosków pracowała w następującym składzie:
      -   p. Krzysztof Pacholak    – wyraził zgodę;
      -   p. Zbigniew Skowroński   – wyraził zgodę.
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Ad. 4
Dotyczy pkt.:  „Informacja  Starosty Pabianickiego o działalności  Zarządu Powiatu  

w okresie między sesjami”.
   Informację  przedstawił  Starosta  Powiatu  Pabianickiego  –  p.  Krzysztof  Habura
(załącznik nr 4).
        P. Zbigniew Mencwal odniósł się do sprawy . powołania inżyniera kontraktu i zwrócił 
się z zapytaniem do p. Starosty, na jaką kwotę „opiewa” kontrakt?
       Starosta Pabianicki  odpowiedział, iż jest to kwota 290 000 zł brutto.
      P.Zbigniew Skowroński nawiązując do ww. informacji,  stwierdził,  iż  radni powinni 
zrobić wszystko, aby przekazać Zespół Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego
w Ksawerowie Ministerstwu Rolnictwa i Rozwoju Wsi, gdyż będzie to z korzyścią dla szkoły.
P. Michał Olejniczak zaproponował, aby wystąpić o opinie w tej sprawie do rodziców oraz 
nauczycieli tamtejszej szkoły.
        P.  Starosta  poinformował,  iż  najpierw  zostaną  przeprowadzone  analizy  i  na  ich 
podstawie będzie podjęta  decyzja.

Ad. 5 
Dotyczy pkt.: udzielanie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z poprzednich

Sesji.
P.  Przewodniczący  poinformował,  iż  na  interpelacje  i  zapytania  z  VI  Sesji  Rady 

Powiatu  Pabianickiego  odpowiedzi  zostały  udzielone  na  poprzedniej  sesji.  Dodał,  iż 
odpowiedź  na  interpelacje  Michała  Olejniczka  została  udzielona  na  piśmie  i  przekazana 
radnemu.

Ad. 6
 Dotyczy punktu: interpelacje i zapytania radnych.

P.  Grzegorz  Janczak  zwrócił  się  do  p.  Roberta  Rządzińskiego  w  kwestii  naprawy 
nawierzchni  na  ulicy  Wiejskiej  w  Pabianicach.  Zaapelował  o  zlikwidowanie  ubytku  w 
nawierzchni  lub wyłączenie  ulicy z  użytkowania  ze względów bezpieczeństwa.  Następnie 
zapytał  jak wygląda monitoring dziur na drogach powiatowych?

P.  Zbigniew  Mencwal  poinformował,  iż  szpital  wystąpił  o  dofinansowanie  na 
usprzętowienie  niektórych  oddziałów  -  kwota  około  200  tys  zł.  W poprzedniej  kadencji 
zakładano, iż w ramach  nadwyżki budżetowej będzie można przekazać cześć środków na 
dofinansowanie szpitala. Jak wygląda ta sprawa na dzień dzisiejszy?

P. Waldemar Flajszer zwrócił się  do Pana Sekretarza, aby wyjaśnił kwestię składania 
oświadczeń lustracyjnych?

P. Zbigniew Skowroński poprosił, aby na najbliższych sesjach rozszerzyć tematykę 
sprawozdania Komendanta Policji o sytuację jaka panuje w policji, a także o zabezpieczenie 
Zakładu Wychowawczego w Ignacewie.

Ad. 7
a)

Dotyczy  punktu:  Przyjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  w  sprawie 
wyrażenia opinii dotyczącej wniosku Rady Miejskiej w Łodzi o zmianę granic Miasta Łodzi
w rejonie Grupowej Oczyszczalni Ścieków.
    Projekt uchwały przedstawił wraz z uzasadnieniem Przewodniczący Komisji Infrastruktury 
Technicznej Ochrony Środowiska i Rolnictwa – p. Adam Krasiński.
    Przewodniczący Komisji: Statutowo – Regulaminowej, Budżetu i Finansów, Infrastruktury 
Technicznej Ochrony Środowiska i Rolnictwa, Spraw Obywatelskich Promocji oraz Rozwoju 
Powiatu, poinformowali o pozytywnym zaopiniowaniu w/w projektu uchwały.
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P. Grzegorz Janczak zaproponował, aby sprawę GOŚ-u przekazać posłom z okręgu 
Powiatu Pabianickiego.

P.  A.  Krasiński  stwierdził,  iż  tą  sprawą zajęli  się  posłowie:  p.  Anita  Błochowiak,  
p. Andrzej Biernat oraz poseł z PiS-u .

P. Waldemar Flajszer poinformował, iż klub radnych PiS popiera projekt tej uchwały.
P.  Robert  Rządziński  dodał,  iż  Wójt  Gminy  Pabianice  ma  pełne  poparcie  Rady 

Powiatu Pabianickiego.
P. Henryk Gajda Wójt Gminy Pabianice – podziękował za wsparcie ze strony Rady 

Powiatu Pabianickiego, posłów oraz wszystkich, którzy wzięli udział w konsultacjach.
P. Przewodniczący poddał pod głosowanie imienne projekt w/w uchwały.  W wyniku 

głosowania (załącznik nr 5): 
za – 20 radnych, przeciw – 0 radnych,  wstrzymało się – 0 radnych,

Uchwała Nr VII / 47 / 07 w sprawie  wyrażenia opinii dotyczącej wniosku Rady Miejskiej  
w Łodzi o zmianę granic Miasta Łodzi w rejonie Grupowej Oczyszczalni Ścieków została 
podjęta.

Starosta  –  p.  Krzysztof  Habura  podziękował  p.  Adamowi  Krasińskiem  za  wkład
w przygotowanie tego projektu uchwały.

b) 
Dotyczy punktu: Przyjęcie uchwały Rady Powiatu Pabianickiego w sprawie zmian 

budżetu Powiatu Pabianickiego na 2007 rok (kwota 188 145 zł).
Skarbnik Powiatu Pabianickiego – p. Elżbieta Piekielniak  omówiła projekt uchwały  wraz z 
uzasadnieniem 

Przewodniczący  Komisji:  Budżetu  i  Finansów,  Rewizyjnej,  Spraw  Obywatelskich 
Promocji  oraz  Rozwoju  Powiatu,  Oświaty  i  Wychowania  poinformowali  o  pozytywnym 
zaopiniowaniu w/w projektu uchwały.

P. Przewodniczący poddał pod głosowanie imienne projekt w/w uchwały.  W wyniku 
głosowania (załącznik nr 6): 

za – 20 radnych, przeciw – 0 radnych,  wstrzymało się – 0 radnych,
Uchwała Nr VII / 48 / 07 w sprawie zmian budżetu Powiatu Pabianickiego na 2007 rok (kwota 
188 145 zł) została podjęta.

c)
Dotyczy punktu: Przyjęcie uchwały Rady Powiatu Pabianickiego w sprawie zmian 

budżetu Powiatu Pabianickiego na 2007 rok (kwota 116 000 zł).
Projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawiła  Skarbnik  Powiatu  Pabianickiego 
– p. Elżbieta Piekielniak.

Przewodniczący  Komisji:  Budżetu  i  Finansów,  Rewizyjnej,  Spraw  Obywatelskich 
Promocji oraz Rozwoju Powiatu, Oświaty i Wychowania, Infrastruktury Technicznej Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poinformowali o pozytywnym zaopiniowaniu w/w projektu uchwały.

P. Przewodniczący poddał pod głosowanie imienne projekt w/w uchwały.  W wyniku 
głosowania (załącznik nr 7): 

za – 20 radnych, przeciw – 0 radnych,  wstrzymało się – 0 radnych,
Uchwała Nr VII / 49 / 07 w sprawie zmian budżetu Powiatu Pabianickiego na 2007 rok (kwota 
116 000 zł) została podjęta.

d) 
Dotyczy punktu:  Przyjęcie uchwały Rady Powiatu Pabianickiego w sprawie  zmian 

budżetu Powiatu Pabianickiego na 2007 rok w związku z realizacją projektu ,,Nowa szansa dla 
Żaka II”.
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    Projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  omówiła   Skarbnik  Powiatu  Pabianickiego 
– p. Elżbieta Piekielniak.

Przewodniczący  Komisji:  Budżetu  i  Finansów,  Rewizyjnej,  Spraw  Obywatelskich 
Promocji  oraz  Rozwoju  Powiatu,  Oświaty  i  Wychowania,  poinformowali  o  pozytywnym 
zaopiniowaniu w/w projektu uchwały.

P. Przewodniczący poddał pod głosowanie imienne projekt w/w uchwały.  W wyniku 
głosowania (załącznik nr 8): 

za – 20 radnych, przeciw – 0 radnych,  wstrzymało się – 0 radnych,
Uchwała  Nr VII  /  50 /  07 w sprawie zmian budżetu Powiatu Pabianickiego na 2007 rok
w związku z realizacją projektu ,,Nowa szansa dla Żaka II” została podjęta.

e)
Dotyczy  punktu:  Przyjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  w  sprawie 

ustalenia  Regulaminu  wynagradzania  wychowawców  zatrudnionych  w  Domu  Dziecka  
im. Al. Kamińskiego w Porszewicach w 2007 roku.
       Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Wicestarosta Powiatu Pabianickiego 
– p. Irena Grenda.

Przewodniczący  Komisji:  Statutowo  –  Regulaminowej,  Budżetu  i  Finansów, 
Rewizyjnej,  Spraw  Obywatelskich  Promocji  oraz  Rozwoju  Powiatu,  poinformowali  
o pozytywnym zaopiniowaniu w/w projektu uchwały.
P.  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  imienne  projekt  w/w  uchwały.  W  wyniku 
głosowania (załącznik nr 9): 

za – 19 radnych,          przeciw – 0 radnych,  wstrzymało się – 0 radnych,
Uchwała Nr VII / 51 / 07 w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania wychowawców 
zatrudnionych w Domu Dziecka im. Al. Kamińskiego w Porszewicach w 2007 roku została 
podjęta.

f)
Dotyczy punktu:  Przyjęcie uchwały Rady Powiatu Pabianickiego w sprawie ustalenia 

Regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez 
Powiat Pabianicki w 2007 roku.

Projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  omówił  Członek  Zarządu  Powiatu 
Pabianickiego  – p. Tadeusz Rosiak              

Przewodniczący Komisji: Statutowo–Regulaminowej, Budżetu i Finansów, Rewizyjnej, 
Oświaty i Wychowania, poinformowali o pozytywnym zaopiniowaniu w/w projektu uchwały.

P.  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  imienne  projekt  w/w  uchwały. 
W wyniku głosowania (załącznik nr 10): 

za – 19 radnych, przeciw – 0 radnych,  wstrzymało się – 0 radnych,
Uchwała Nr VII / 52 / 07 w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół
i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Pabianicki w 2007 roku została podjęta.

g)
Dotyczy punktu:  Przyjęcie uchwały Rady Powiatu Pabianickiego w sprawie  zmiany 

regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Pabianicach.
         Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Sekretarz Powiatu Pabianickiego – 
p. Karol Klimek.

Przewodniczący Komisji: Statutowo–Regulaminowej, Budżetu i Finansów, Rewizyjnej, 
Oświaty i Wychowania, Infrastruktury Technicznej Ochrony Środowiska i Rolnictwa, Spraw 
Obywatelskich Promocji oraz Rozwoju Powiatu, poinformowali o pozytywnym zaopiniowaniu 
w/w projektu uchwały.
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P. Zbigniew Mencwal zapytał, czy w związku ze  zmniejszeniem składu osobowego 
pracowników Biura Rady Powiatu,  Przewodniczący Rady planuje zatrudnienie kolejnej 
osoby?

P. Przewodniczący poinformował, iż na dzień dzisiejszy Biuro Rady Powiatu będzie 
funkcjonowało w dwuosobowym składzie.

P. Przewodniczący poddał pod głosowanie imienne projekt w/w uchwały.  W wyniku 
głosowania (załącznik nr 11): 

za – 19 radnych,       przeciw – 0 radnych,  wstrzymało się – 0 radnych,
Uchwała  Nr  VII  /  53  /  07  w  sprawie  zmiany  regulaminu  organizacyjnego  Starostwa 
Powiatowego w Pabianicach została podjęta.

h)
Dotyczy punktu: Przyjęcie uchwały Rady Powiatu Pabianickiego w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pabianicach w roku 
2006 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2007.

Projekt uchwały przedstawił wraz z uzasadnieniem Dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie – p. Jarosław Grabowski.

Przewodniczący  Komisji:  Budżetu  i  Finansów,  Rewizyjnej,  Spraw  Obywatelskich 
Promocji oraz Rozwoju Powiatu, poinformowali o pozytywnym zaopiniowaniu w/w projektu 
uchwały.

P. Józef Wiaderek, w związku z przesunięciem terminu na rok 2009 dochodzenia do 
standardów w Domu Dziecka w Porszewicach,  zapytał w jakim terminie placówka ta osiągnie 
wymagane standardy?

P.  Waldemar  Flajszer  podziękował  p.  dyrektorowi  za  przygotowanie  rzetelnego 
sprawozdania  oraz  za  pomysł  stworzenia  strony  internetowej  PCPR-u,  dzięki  której 
zainteresowane osoby będą mogły pobrać wiadomości.

Wicestarosta – p. Irena Grenda poinformowała, iż w miarę możliwość Dom Dziecka 
zostanie  doprowadzony  do  standardów.  Dodała,  iż  80%  dzieci  w  tej  placówce  ma 
nieuregulowaną sytuację prawną i to stanowi przeszkodę.

P. Jarosław Grabowski zapewnił p. J. Wiaderka o tym, że zrobione zostanie wszystko, 
aby w jak najszybszym tempie w/w placówka doszła  do standardów. Jeśli  chodzi  o akcje 
informacyjną to strona internetowa jest pomocną, z uwagi na łatwość dostępu przez osoby 
zainteresowane. Na dzień dzisiejszy można już pobrać z tej strony wnioski oraz formularz.  

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  imienne  projekt  w/w uchwały.  W wyniku 
głosowania (załącznik nr 12): 

za – 19 radnych,     przeciw – 0 radnych,  wstrzymało się – 0 radnych,
Uchwała Nr VII  /  54 /  07 w sprawie  przyjęcia sprawozdania z działalności  Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Pabianicach w roku 2006 wraz z wykazem potrzeb w zakresie 
pomocy społecznej na rok 2007 została podjęta.

P. Przewodniczący ogłosił 10 – minutową przerwę
i)

Dotyczy  punktu:  Przyjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  w  sprawie 
określenia  zadań  i  wysokości  środków  na  ich  realizację  w  2007  roku,  otrzymanych
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.
          Projekt  uchwały  przedstawiła  wraz  z  uzasadnieniem  Wicestarosta  Powiatu 
Pabianickiego  – p. Irena Grenda.

Przewodniczący Komisji:  Budżetu i  Finansów, Rewizyjnej,  Oświaty i  Wychowania, 
Spraw  Obywatelskich  Promocji  oraz  Rozwoju  Powiatu,  poinformowali  o  pozytywnym 
zaopiniowaniu w/w projektu uchwały.
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P. Przewodniczący poddał pod głosowanie imienne projekt w/w uchwały. W wyniku 
głosowania (załącznik nr 13): 

za – 18 radnych, przeciw – 0 radnych,  wstrzymało się – 0 radnych,
Uchwała Nr VII / 55 / 07 w sprawie określenia zadań i wysokości środków na ich realizację
w 2007 roku, otrzymanych z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
została podjęta.

j)
Dotyczy  punktu:  przyjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  w  sprawie 

upoważnienia Zarządu Powiatu Pabianickiego do zawarcia porozumienia z Miastem Łódź.
Projekt uchwały przedstawił wraz z uzasadnieniem Członek Zarządu Powiatu Pabianickiego  – 
p. Tadeusz Rosiak              

Przewodniczący Komisji,  Rewizyjnej,  Spraw Obywatelskich Promocji oraz Rozwoju 
Powiatu, poinformowali o pozytywnym zaopiniowaniu w/w projektu uchwały.

P. Przewodniczący poddał pod głosowanie imienne projekt w/w uchwały.  W wyniku 
głosowania (załącznik nr 14): 

za – 18 radnych, przeciw – 0 radnych,  wstrzymało się – 0 radnych,
Uchwała Nr VII / 56 / 07 w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Pabianickiego 
do zawarcia porozumienia z Miastem Łódź została podjęta

k)
Dotyczy  punktu:  Przyjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  w  sprawie 

powiadomienia Skarbnika Powiatu Pabianickiego o obowiązku przedłożenia Radzie Powiatu 
Pabianickiego oświadczenia.

Projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  omówił  Przewodniczący  Rady  Powiatu 
Pabianickiego – p. Florian Wlaźlak

Przewodnicząca  Komisji  Spraw  Obywatelskich  Promocji  oraz  Rozwoju  Powiatu, 
poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu w/w projektu uchwały.

P. Przewodniczący poddał pod głosowanie imienne projekt w/w uchwały.  W wyniku 
głosowania (załącznik nr 15): 

za – 17 radnych, przeciw – 0 radnych,  wstrzymało się – 1 radny,
Uchwała  Nr  VII  /  57  /  07  w  sprawie  powiadomienia  Skarbnika  Powiatu  Pabianickiego
o obowiązku przedłożenia Radzie Powiatu Pabianickiego oświadczenia została podjęta

l)
Dotyczy  punktu:  przyjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  w  sprawie 

powiadomienia Sekretarza Powiatu Pabianickiego o obowiązku przedłożenia Radzie Powiatu 
Pabianickiego oświadczenia.

Projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  omówił   Przewodniczący  Rady  Powiatu 
Pabianickiego – p. Florian Wlaźlak

Przewodnicząca  Komisji  Spraw  Obywatelskich  Promocji  oraz  Rozwoju  Powiatu, 
poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu w/w projektu uchwały.

P. Przewodniczący poddał pod głosowanie imienne projekt w/w uchwały.  W wyniku 
głosowania (załącznik nr 16): 

za – 17 radnych, przeciw – 0 radnych,  wstrzymało się – 1 radny,
Uchwała  Nr  VII  /  58  /  07  w  sprawie  powiadomienia  Sekretarza  Powiatu  Pabianickiego
o obowiązku przedłożenia Radzie Powiatu Pabianickiego oświadczenia została podjęta
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m) 
Dotyczy  punktu:  Przyjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Pabianickiego  w  sprawie 

wygaśnięcia mandatu radnego.
      Projekt  uchwały wraz  z  uzasadnieniem przedstawił  Przewodniczący Rady Powiatu 
Pabianickiego – p. Florian Wlaźlak

Przewodnicząca Komisji Spraw Obywatelskich Promocji oraz Rozwoju Powiatu, 
poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu w/w projektu uchwały.

P. Przewodniczący poddał pod głosowanie imienne projekt w/w uchwały.  W wyniku 
głosowania (załącznik nr 17): 

za – 18 radnych,   przeciw – 0 radnych,  wstrzymało się – 0 radnych,
Uchwała Nr VII / 59 / 07 w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego została podjęta.

P. Przewodniczący, p. Starosta, p. Robert Rządziński, p. Tadeusz Rosiak p. Waldemar 
Flajszer,  p.  Andrzej  Kurzawski  oraz  p.  Przemysław  Fisiak  podziękowali  p.  Michałowi 
Olejniczakowi  za  krótką,  ale  owocną  pracę  w  Radzie  Powiatu  Pabianickiego  i  życzyli 
wszystkiego dobrego w nowym miejscu pracy.

Ad. 8
Dotyczy punktu: udzielanie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
P. Robert Rządziński odpowiadając na pytanie dotyczące naprawy nawierzchni na

ul. Wiejskiej poinformował, iż zapadnięcie części jezdni nastąpiło w miejscu starego kanału 
sanitarnego należącego do Zakładu Wodociągów i Kanalizacji, po dwukrotnej interwencji w 
tej instytucji, jutro ta dziura ma zostać oznakowana i naprawiona. Udzielając odpowiedzi na 
pytanie dotyczące monitoringu dróg powiatowych poinformował, iż odbywa się to na 
zasadzie objazdów. Roboty cząstkowe będą wykonywane przez wykonawcę, który został 
wyłoniony w drodze przetargu - firma "BUD TRANS".  27 marca br. odbyło się spotkanie z 
wykonawcą. Harmonogram  prac jest następujący: 30 i 31 marca br. będą remontowane drogi 
w Lutomiersku, Czołczynie, Jerwonicach, Szydłowie, Kazimierz, Lutomiersk. W dniu  2.04. 
będą prowadzone prace w Ksawerowie i Pabianicach. 

P.  Starosta  odpowiadając  na  interpelacje  zgłoszoną  przez  p.  Zbigniewa  Mencwala 
dotyczącą dotacji dla szpitala, poinformował, iż Zarząd bierze taką możliwość pod uwagę. Na 
obecną  chwilę  nie  są  podjęte  działania,  ponieważ  do  końca  nie  wiadomo  ile  wyniesie 
inwestycja na ul. Rypułtowickiej. W dniu 16 kwietnia br. zostaną otwarte oferty i wiadomo 
będzie  jakiej  wielkości  wydatki  będą  musiały  być  przeznaczone  na  inwestycje  na 
ul. Rypułtowickiej. 

P.  Sekretarz  odpowiedział  na  interpelacje  zgłoszoną  przez  p.  Waldemara  Flajszera 
dotyczącą oświadczeń lustracyjnych. Poinformował, iż sprawy reguluje art. 56 ust. 2 ustawy 
lustracyjnej. Właściwy organ o którym mowa w art. 8 w terminie jednego miesiąca od dnia 
wejścia w życie ustawy, czyli od dnia 15 marca br. powiadamia osobę, o której mowa  w ust. 
1 o obowiązku przedłożenia temu organowi oświadczenia, o którym mowa w art. 7 ust. 1 oraz 
informuje o skutkach niedopełnienia tego obowiązku. W stosunku do osób pełniących funkcję 
organu  lub  członka  organu  jednostki  samorządu  terytorialnego  lub  organu  jednostki 
pomocniczej  jednostki  samorządu  terytorialnego,  której  obowiązek  utworzenia  wynika  z 
ustawy pochodzący z powszechnych wyborów organem właściwym do blokowania czynności 
o których mowa w ust. 2 jest Wojewoda. Pani Helena Pietraszkiewicz Wojewoda Łódzki w 
dniu 19 marca 2007 r. przesłała do p. Starosty  pismo z prośbą o przesłanie wykazu imiennego 
osób z podaniem imienia i nazwiska, daty urodzenia oraz adresu zamieszkania. Biuro Rady 
Powiatu przygotowało odpowiedź na pismo Pani Wojewody i w dniu 20 marca br. to pismo 
zostało doręczone do sekretariatu Wojewody Łódzkiego. Nie znamy toku postępowania -w 
jakim  terminie  Pani  Wojewoda  prześle  państwu  na  adres  domowy  powiadomienia 
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o  konieczności  złożenia  oświadczenia  lustracyjnego  i  konsekwencji  wynikających 
z niezłożenia tego oświadczenia. Należy domniemywać, ze musi to nastąpić do 15 kwietnia. 
Od  momentu powiadomienia, czyli od momentu otrzymania pisma od Pani Wojewody radni 
mają 30 dni na złożenie oświadczenia lustracyjnego.

Ad. 9
Dotyczy punktu: Wnioski i oświadczenia radnych, komunikaty.
W tym punkcie głos zabrał p. Przewodniczący, który przedstawił harmonogram 

czynności przygotowawczych do sesji absolutoryjnej (załącznik nr 18). Następnie odczytał 
wniosek grupy radnych  o zwołanie sesji  2 kwietnia 2007 r o godz. 1300 (załącznik nr 19). 
Poinformował, także, iż 31 marca 2007 roku o godzi 1000 w Kościele św. Mateusza w 
Pabianicach odbędzie się pogrzeb tragicznie zmarłego Andrzeja Werstaka.

Ad. 10
Dotyczy punktu: Zamknięcie obrad VII Sesji RPP.

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Pabianickiego – 
p. Florian Wlaźlak zamknął obrady VII Sesji. Zakończenie nastąpiło o godzinie 1700.

Przewodniczący Rady Powiatu Pabianickiego:
/-/ Florian Wlaźlak

Protokołowała:
Michalina Kupska

Załączniki do wglądu w Biurze Rady
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